
Schriftelijke vraag van Sonia Van Laere, provincieraadslid, aan de deputatie van Vlaams-
Brabant 
Over de subsidies voor bovenlokale sportinfrastructuur 

 
Beste, 
 
Op 7 oktober 2008 werd in de provincieraad een provinciaal reglement betreffende 
investeringssubsidies voor bovenlokale sportinfrastructuur goedgekeurd. 
 
In het kader van dit reglement had ik graag een overzicht gekregen van welke begunstigden 
sinds 2010 subsidies hebben ontvangen en voor welk bedrag dat was. Kan me dat bezorgd 
worden? 
 
Dank voor de antwoorden. 
 
Sonia Van Laere 
 


